



ДЕКЛАРАЦИЯ СООТВЕТСТВИЯ СИСТЕМЫ МЕНЕДЖМЕНТА

Белорусский государственный институт метрологии (БелГИМ) является Национальным метрологическим институтом в соответствии с законодательством Республики Беларусь в области обеспечения единства измерений и авторизован Государственным комитетом по стандартизации Республики Беларусь.

Для выполнения единых подходов международной практики в сфере метрологии на БелГИМ возложены функции Уполномоченного органа по организации программ проверки квалификации лабораторий, координации программ проверки квалификации в Республике Беларусь и научно-методическому обеспечению программ проверки квалификации.

БелГИМ сотрудничает с Национальными метрологическими институтами других стран в рамках Метрической Конвенции и через Международную организацию законодательной метрологии (OIML), а также в рамках регионального сотрудничества через Евро-Азиатское сотрудничество государственных метрологических учреждений (COOMET), и в рамках Евразийского экономического союза (ЕАЭС) через Подкомитет по обеспечению единства измерений Консультативного комитета по техническому регулированию, применению санитарных, ветеринарных и фитосанитарных мер Евразийской экономической комиссии.

БелГИМ является подписантом Договорённости CIPM MRA о взаимном признании национальных эталонов и сертификатов калибровки и измерений, выданных национальными метрологическими институтами.

БелГИМ в области калибровок и испытаний внедрил систему менеджмента, соответствующую требованиям СТБ ISO/IEC 17025, в области изготовления стандартных образцов – ГОСТ ISO Guide 34. БелГИМ прошел паритетную оценку со стороны COOMET и аккредитован в Национальной системе аккредитации Республики Беларусь.

БелГИМ разработал и внедрил систему менеджмента, соответствующую требованиям ГОСТ ISO/IEC 17043, интегрированную в единую систему менеджмента качества в соответствии с СТБ ISO 9001.

На основании этого мы заявляем о соответствии БелГИМ, как Провайдера проверки квалификации, требованиям ГОСТ ISO/IEC 17043.

Директор
канд. тех. наук



В.Л.Гуревич

Старовиленский тракт 93, 220053, Минск, Республика Беларусь
Телефон/факс +375 17 233 58 39 * * *
Эл. почта: provider@belgim.by



DECLARATION OF CONFORMITY OF MANAGEMENT SYSTEM

The Belarusian State Institute of Metrology (BelGIM) is the National Metrology Institute under the legislation of the Republic of Belarus in the field of ensuring traceability of measurements and is authorized as such by the State Committee for Standardization of the Republic of Belarus.

For the purpose of implementation of uniform approaches according to the international metrological practice, BelGIM has been charged with functions of a Designated Authority for providing proficiency testing to laboratories, coordination of proficiency testing schemes within the Republic of Belarus and ensuring scientific-methodological support of proficiency testing schemes.

BelGIM cooperates with the National Metrology Institutes of other countries under the Metre Convention and through the International Organization of Legal Metrology (OIML) as well as through the Euro-Asian Cooperation of National Metrological Institutions (COOMET) on the regional level and through the Subcommittee for Ensuring Uniformity of Measurements of the Committee for Technical Regulation and Application of Sanitary, Veterinary and Phytosanitary Measures of the Eurasian Economic Commission within the Eurasian Economic Union (EAU).

BelGIM is a signatory to the CIPM Mutual Recognition Arrangement (CIPM MRA) for national measurement standards and for calibration and measurement certificates issued by National Metrology Institutes.

BelGIM has implemented a management system compliant with the requirements of ISO/IEC 17025 for calibration and testing and with the requirements of ISO 17034 for producing reference materials. BelGIM has been peer reviewed by COOMET and is accredited within the National Accreditation System of the Republic of Belarus.

BelGIM has developed and implemented a management system compliant with the requirements of ISO/IEC 17043 that is integrated in its consistent quality management system in accordance with ISO 9001.

Based on the above, we hereby declare conformity of BelGIM as a Proficiency Testing Provider to the requirements of ISO/IEC 17043.

V.L. Hurevich, Candidate of Engineering Sciences
Director



93, Starovilensky trakt, Minsk, 220053, Republic of Belarus
Tel/Fax +375 17 233 58 39
E-mail: provider@belgim.by